
Herhaalde technische vragen CDA inzake Social Impact Bond

Graag het verslag over de Social Impact Bond. Ik heb in jan. naar stavaza gevraagd en 
op verzoek van Mariënne uitgesteld omdat dit verslag eraan zat te komen.

Antwoord:

Bijgaand de link naar het gevraagde eindverslag. Dat is vorige maand opgeleverd. 

http://iamnl.nu/wp-content/uploads/2021/02/SIB-IamnL-Eindverslag-.pdf

Technische vragen CDA inzake Social Impact Bond

Een korte vraag over de Social Impact Bond waarvan ik de info niet terug kan vinden in 
het systeem.

1. Hoeveel asielzoekers van de oorspronkelijke deelnemers zijn er daadwerkelijk sneller 
aan werk gekomen en op eigen benen komen staan door mee te doen aan de Social 
Impact Bond?

Graag inzage in verslag hierover.

2. Krijgt de Social Impact Bond nog een vervolg met een nieuwe groep?

3. Hoeveel mensen zitten in Veldhoven nog in een inburgeringstraject?

4. Welke ondersteuning krijgen ze? (bv welke opleidingsinstituten worden door de 
gemeente aanbevolen?)

5. In hoeverre wordt er gebruik gemaakt van de kwaliteiten van de vluchtelingen/ 
statushouders?

Antwoord:

Beantwoording is op verzoek van wethouder Van Dongen uitgesteld.


